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BROI.0012.3.4.2019 

 

 

Protokół nr 4/19 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 6 czerwca 2019  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 6 czerwca 2019  roku o godzinie 11:05 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał wszystkich członków Komisji  

i zaproszonych gości w osobach: Pani Jolanty Sakowskiej –Skarbnika Powiatu, Pani Agaty 

Wojtkowskiej – członka Zarządu Powiatu we Włocławku, Pana Jana Stockiego Pracownika w 

Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych, oraz Pana Piotra Chrzanowskiego – pracownika w 

Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych 

  

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczą 4 

osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał treść proponowanego porządku obrad: 

Porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 3/19 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 14 

marca 2019 r.  

5. Informacja o udzielonych i wykorzystanych przez poszczególne podmioty dotacjach na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego za rok 2018.  

6. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 

2018”.  

7. Informacja Zarządu Powiatu dotyczącą kosztów prowadzenia szkół na podstawie danych 

z 2018 roku wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej w roku 2018 na 

realizacje zadań oświatowych. 

8. Informacja Zarządu Powiatu z wykorzystania środków finansowych na opracowanie 

Monografii Powiatu Włocławskiego oraz rozdysponowaniu wydanych egzemplarzy. 

9. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły. 
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10. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Fabianki 

prowadzenia zadania publicznego z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego 

dotyczącego organizacji Dożynek Powiatowych.  

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad Komisji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? Wobec braku innych 

propozycji Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem porządku 

obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

za -4  

przeciw-0 

wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła porządek obrad składający się 12 punktów.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 3/19 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 14 

marca 2019 r.  

5. Informacja o udzielonych i wykorzystanych przez poszczególne podmioty dotacjach na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego za rok 2018.  

6. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 

2018”.  

7. Informacja Zarządu Powiatu dotyczącą kosztów prowadzenia szkół na podstawie danych 

z 2018 roku wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej w roku 2018 na realizacje 

zadań oświatowych. 

8. Informacja Zarządu Powiatu z wykorzystania środków finansowych na opracowanie 

Monografii Powiatu Włocławskiego oraz rozdysponowaniu wydanych egzemplarzy. 

9. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły. 

10. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Fabianki 

prowadzenia zadania publicznego z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego 

dotyczącego organizacji Dożynek Powiatowych.  

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Na obrady przybył Pan Dawid Dalmann. W obradach uczestniczy 5 członków komisji.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 3/19 z posiedzenia komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 14 

marca 2019 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia komisji 

został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 3/19 z dnia 

14 marca 2019 r.? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

protokołu nr 2/19 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
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Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła protokół nr 3/19  z posiedzenia Komisja Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 14 marca 2019 r.  

 

5. Informacja o udzielonych i wykorzystanych przez poszczególne podmioty dotacjach 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego za rok 2018.  

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali Informację o udzielonych i wykorzystanych przez poszczególne podmioty dotacjach 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego za rok 2018.  

Przewodniczący Komisji poprosił Pana Piotra Chrzanowskiego Pracownika Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych o przedstawienie tematu. 

Pan Piotr Chrzanowski Pracownik w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, 

że ustawa o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami upoważnia j.s.t. do udzielania dotacji 

podmiotom  wpisanym do rejestru zabytków, bądź znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków 

do składania wniosków dotyczących uzyskania dotacji na prowadzenie spraw konserwatorskich  

i restauratorskich przy tych zabytkach. Zgodnie z art. 81 tej w/w ustawy Rada Powiatu we 

Włocławku ustaliła zasady przydziału środków dotacji celowych na opiekę nad zabytkami 

znajdującym się na terenie powiatu włocławskiego. W tym trybie jest to niezbędny warunek, aby 

była możliwość podjęcia przez radę powiatu szczegółowych decyzji odnośnie podziału środków. Tu 

jest ta różnica w przydziale dotacji na ochronę zabytków, że o tym decyduje rada powiatu. 

Podmioty w myśl tych zasadach składają wnioski. Do wniosku zawsze musi być dołączony wypis z 

rejestrów zabytków potwierdzony przez konserwatora,  zakres prac i kosztorys wykonywanych prac 

zatwierdzony przez konserwatora zabytków. W ubiegłym roku Rada Powiatu we Włocławku 

uchwałami z dnia 27.03.2018 r. i 25.09.2018 r. w tak zwanym drugim naborze przydzieliła 

podmiotom wnioskującym dotację na ochronę zabytków. W realizacji podpisanych umów podmioty 

rozliczyły się z przydzielonych dotacji, nie wniesiono żadnych uwag, prace konserwatorskie zostały 

odebrane przez konserwatora zabytków, co jest podstawą aby protokół odbioru był  podpisany i 

odebrany przez konserwatora zabytków. Na tej podstawie wszystkie dotacje zostały rozliczone. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do przedłożonej informacji? 

Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja przyjęła Informację 

o udzielonych i wykorzystanych przez poszczególne podmioty dotacjach na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego za rok 2018  stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

  

6. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 

publicznego na rok 2018”.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, których cele 

statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 2018”.  Przewodniczący 
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Komisji poprosił o zabranie głosu Pana Jana Stockiego – pracownika Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych o zabranie głosu. 

Pan Jan Stocki - pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział, że takie 

sprawozdanie Zarząd Powiatu we Włocławku przedkłada do dnia 31 maja każdego roku pod obrady 

Rady Powiatu we Włocławku. Te terminy zostały zachowane, przygotowano wstępnie projekt tego 

sprawozdania.  Następnie został on przyjęty przez Zarząd Powiatu, kolejnym etapem było spotkanie 

z członkami Zespołu Doradczo-Inicjatywnego, którzy również zapoznali się  z tym projektem.  W 

wyniku tego Zarząd Powiatu przyjął informacje uzupełnioną o stwierdzenie, że wspomniany 

wcześniej Zespół doradczo-inicjatywny po spotkaniu konsultacyjnym zaakceptował to 

sprawozdanie. Cała treść sprawozdanie jest radnym znana. Są to zadania 3 jednostek oraz powiatu 

włocławskiego reprezentowanego przez Zarząd Powiatu.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania do przedstawionej 

informacji?  

Nie było żadnych głosów.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do przedstawionej informacji? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Sprawozdanie z realizacji „Programu 

współpracy organów Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności 

pożytku publicznego na rok 2018”  została przyjęta.  

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy organów Powiatu Włocławskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, których cele 

statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 2018”  stanowi załącznik 

nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

7. Informacja Zarządu Powiatu dotyczącą kosztów prowadzenia szkół na podstawie 

danych z 2018 roku wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej w roku 2018 

na realizacje zadań oświatowych. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali Informację  Zarządu Powiatu dotyczącą kosztów prowadzenia szkół na podstawie danych 

z 2018 roku wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej w roku 2018 na realizacje zadań 

oświatowych. Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu Pana Jana Stockiego – 

pracownika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych o zabranie głosu. 

Pan Jan Stocki - pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział, że subwencja, 

którą powiat otrzymuje nie pokrywa pełni kosztów, które ponoszoną są w związku z prowadzeniem 

szkół. Na chwilę obecną powiat dotuje 3 szkoły niepubliczne wchodzące w skład jednego zespołu, 

który formalnie zespołem nie jest tj. szkoła w Choceniu prowadzona przez  Towarzystwo Edukacji, 

Kultury i Promocji Gminy Choceń. Przekazywana jest tym szkołom dotacja na poziomie subwencji 

jaką powiat otrzymuje w zależności od naboru szkoły. W przypadku szkół powiatowych 

szczegółowe rozbicie kosztów może zobrazować członkom komisji ile mniej więcej kosztuje pełne 

wykształcenie ucznia w poszczególnych placówkach. Jeśli chodzi o poradnie psychologiczno-

pedagogiczne to powiat niewiele środków finansowych dokłada w tym zakresie. Natomiast jeśli 

chodzi o koszty utrzymania poszczególnych szkół to rzeczywiście są one zróżnicowane. Drogie w 

utrzymaniu są licea ogólnokształcące, które mają 5 dniowy system pracy. Tańsze są szkoły 

zawodowe, gdzie ta organizacja pracy wygląda  inaczej. Rolą samorządu jest spoglądanie na to 

ekonomicznym spojrzeniem.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania do przedstawionej 

informacji?  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy podczas tworzenia tej informacji analizowano powody tak 

dużej różnicy pomiędzy szkołami, jeśli chodzi o koszty utrzymania jednego ucznia? 

Pan Jan Stocki - pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział, że na to 
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składają się wydatki związane z utrzymaniem szkół. Każda placówka to koszty związane z jej 

działalnością. Jeżeli w placówce jest mało uczniów to ona wówczas dużo drożej kosztuje. Powiat 

otrzymuje niską subwencje, a niestety koszty związane np. z utrzymaniem budynku są wysokie.  

To, że jest mało młodzieży, która wybiera szkoły powiatowe to ten nabór jest taki jaki jest.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do przedstawionej 

informacji? 

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że do szkół dokłada się 4 800 000 zł, a  z informacji 

wynika, że 2 800 000 zł. Radny zapytał, czy te 2 000 000 zł obejmowały remonty szkół? Nie  licząc 

oczywiście budowy szkoły w Chodczu. Według radnego prowadzenie technikum jest o wiele 

droższe, ponieważ jest więcej zajęć, zajęcia praktyczne są dzielone na grupy, nauka jazdy itd.  

Z informacji wynika, że prowadzenie liceum generuje większe koszty.  

Pan Jan Stocki - pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział, że 

zatrudnienie pracowników stanowi znaczną część kosztów. Na początku roku funkcjonuje się w 

oparciu o pewien plan wydatków związany z założeniami dotyczącymi naboru. Nie zawsze te plany 

znajdują realizację w rzeczywistości. W przypadku informacji, która jest przedmiotem obrad 

komisji jest suchą analizą faktów ekonomicznych funkcjonowania poszczególnych placówek. 

Wydział Edukacji we współpracy z Wydziałem Finansowo - Księgowym prowadził przygotowanie 

budżetu. Wydział Edukacji i Spraw Społecznych przekaże na ręce Przewodniczącego Rady 

informację, która jest przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Finansów – plan na rok 2019. 

Rzeczywistość podsumowana w przyszłym roku może być inna niż w tym planie. Licea kosztują 

najdrożej. Natomiast wszystkie formy kształcenia zawodowego są opłacalne.  

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Informacja  Zarządu Powiatu dotyczącą 

kosztów prowadzenia szkół na podstawie danych z 2018 roku wraz z informacją o wysokości 

subwencji uzyskanej w roku 2018 na realizacje zadań oświatowych została przyjęta.  

Informacja  Zarządu Powiatu dotyczącą kosztów prowadzenia szkół na podstawie danych z 2018 

roku wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej w roku 2018 na realizacje zadań 

oświatowych stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

8. Informacja Zarządu Powiatu z wykorzystania środków finansowych na opracowanie 

Monografii Powiatu Włocławskiego oraz rozdysponowaniu wydanych egzemplarzy. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali Informację  Zarządu Powiatu z wykorzystania środków finansowych na opracowanie 

Monografii Powiatu Włocławskiego oraz rozdysponowaniu wydanych egzemplarzy.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do przedłożonej informacji? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Informacja  Zarządu Powiatu z 

wykorzystania środków finansowych na opracowanie Monografii Powiatu Włocławskiego oraz 

rozdysponowaniu wydanych egzemplarzy została przyjęta.  

Informacja  Zarządu Powiatu z wykorzystania środków finansowych na opracowanie Monografii 

Powiatu Włocławskiego oraz rozdysponowaniu wydanych egzemplarzy stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

9. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że projekt uchwały w sprawie likwidacji szkoły 

dotyczy ZS w Lubrańcu Marysinie. W dniu 7 grudnia 2018 roku Kuratorium Oświaty 

w Bydgoszczy wystosowało do Starosty Włocławskiego pismo D.542.7.2018.MK w którym, 

w ramach sprawowania nadzoru pedagogicznego, stwierdza funkcjonowanie w ramach Zespołu 

Szkół w Lubrańcu Marysinie dwóch szkół tego samego typu: Technikum Ekonomicznego 

w Lubrańcu-Marysinie oraz Technikum Agrobiznesu w Lubrańcu-Marysinie, co jest sprzeczne 

z przepisami Prawa oświatowego, i wzywa Powiat do doprowadzenia stanu faktycznego do 

zgodności z prawem. W celu uporządkowania stanu faktycznego zgodnie z obowiązującym 
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prawem proponuje się likwidację tej szkoły z dniem 31 sierpnia 2019 roku. Uczniom Technikum 

Agrobiznesu w Lubrańcu-Marysinie (funkcjonującym w ramach Zespołu Szkół w Lubrańcu 

Marysinie) zapewnia się możliwość kontynuacji nauki w szkole tego samego typu – tj. 

w Technikum Ekonomicznym w Lubrańcu-Marysinie (funkcjonującym w tym samym Zespole 

Szkół w Lubrańcu Marysinie). Podjęcie niniejszej uchwały nie ma wpływu na zmiany dotyczące 

miejsc pracy nauczycieli i pracowników samorządowych, ponieważ pracodawcą pozostaje nadal 

Zespół Szkół w Lubrańcu Marysinie. Zamiar likwidacji Technikum Agrobiznesu w Lubrańcu-

Marysinie uzyskał pozytywną opinię Kujawsko-Pomorskiego Kuratora Oświaty wyrażoną 

w postanowieniu DW. 542.7.2019.MK z dnia 14 marca 2019 roku. Przewodniczący Komisji 

odczytał § 1 projektu uchwały  Z dniem 31 sierpnia 2019 roku, po uzyskaniu pozytywnej opinii 

Kujawsko-Pomorskiego Kuratora Oświaty, likwiduje się Technikum Agrobiznesu w Lubrańcu-

Marysinie. 

Pan Jan Stocki - pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział, że po 

przyjęciu przez Radę Powiatu zamiaru likwidacji tej szkoły został przygotowany projekt uchwał, 

który został przedłożony związkom zawodowym nauczycieli do zaopiniowania. W tej sprawie 

wypowiedział się Związek Nauczycielstwa Polskiego pozytywnie. Związek Zawodowy Solidarność 

zrezygnował z wysłania opinii. Trzeci ze związków do którego powiat zobligowany jest przesyłać 

informacje tj. Związek Zawodowy Oświata z Bydgoszczy nie opiniuje żadnych uchwał rady 

powiatu powiatu, ponieważ jedyny nauczyciel, który należą do tego związku z terenu powiatu 

włocławskiego przeniósł się do szkoły we Włocławku, w związku z powyższym uważają za 

bezzasadne opiniowanie projektów uchwał.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do przedłożonej informacji? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za-4 

Przeciw-1 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że projektu 

uchwały w sprawie likwidacji szkoły został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

 

10. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie 

Fabianki prowadzenia zadania publicznego z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego dotyczącego organizacji Dożynek Powiatowych.  
 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji otrzymali 

projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Fabianki prowadzenia zadania publicznego z 

zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego dotyczącego organizacji Dożynek 

Powiatowych.  

Pan Jan Stocki - pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział, że zgodnie   

z tymi postanowieniami 30 000 zł to wkład powiatu.  Na tym etapie są podpisywane umowy  

z wykonawcami to wszystko dzieje się po stronie organizatora, ale powiat jak najbardziej ze swoim 

udziałem pozostaje współorganizatorem tych obchodów.  

Przewodniczący Komisji odczytał projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Fabianki 

prowadzenia zadania publicznego z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego 

dotyczącego organizacji Dożynek Powiatowych, który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu.  

Radny Jerzy Pawłowski zapytał, w jakim trybie została wybrana Gmina Fabianki, której 

powierzono prowadzenie tego zadania. Czy zarząd wysłał ofertę? Czy inne gminy zgłosiły swój 

udział w organizowaniu powiatowych dożynek? 
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Pani Agata Wojtkowska – Członek Zarządu Powiatu we Włocławku odpowiedziała, że Wójt 

Gminy Fabianki zwrócił się do powiatu z prośbą do Starosty Włocławskiego o zorganizowanie 

tegorocznych powiatowych dożynek. W związku z tym, że impreza ma charakter cykliczny  

i coroczny powiat stara się, aby każda gmina miała udział w organizowani jakieś imprezy. Stoły 

wigilijne były w Kruszynie,  stoły Wielkanocne odbyły się w Boniewie, teraz kolej na Gminę 

Fabianki.  

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że na spotkaniu wójtów i burmistrzów pytał, czy któraś  

z gmin chciałaby organizować w tym roku dożynki powiatowe, ale żaden z wójtów nie podjął 

tematu, tylko Pan Wójt z Gminy Fabianki podjął się tego zadania. 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły  przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt 

uchwały w sprawie w sprawie powierzenia Gminie Fabianki prowadzenia zadania publicznego z 

zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego dotyczącego organizacji Dożynek 

Powiatowych został pozytywnie zaopiniowany.  
 

 

11. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Radny Wojciech Rudziński zapytał o analizę wyników matur, czy taka analiza będzie 

prowadzona, ponieważ w latach poprzednich te analizy nie były prowadzone dogłębnie? W 

szkołach powiatowych strajkowali nauczyciel, za ten okres nie otrzymali wynagrodzenia. Radny 

zapytał, czy zarząd myśli o innych wynagrodzeniach? 

Pani Agata Wojtkowska – Członek Zarządu Powiatu we Włocławku odpowiedziała, że nie wie 

na jakiej podstawie radny twierdzi, że analizy matur nie były prowadzone dogłębnie. W każdej 

szkole dwa razy w roku odbywa się analiza matur. Jedna analiza dotyczy matur majowych ze 

szczegółowym uwzględnieniem każdego pytania, przedmiotu i z tego wyciągane są wnioski.  

W  listopadzie odbywają się matury próbne, które również podlegają analizie. Następnie na radzie 

pedagogicznej przedstawia się analizę tych matur, także jest to do wglądu w każdej szkole. Jeśli 

komisja chciałaby się zapoznać z  dokumentami liczącymi około 60 stron bo tyle liczy zbiorczy 

dokument to nie ma problemu. Można wystąpić do dyrektorów szkół o przekazanie takich 

informacji. Po analizie wyników dokonuje się rankingu szkół i on jest prowadzany na poziome 

powiatu włocławskiego i Woj. Kujawsko-Pomorskiego, gdzie uwzględniane są różne typy szkół. 

Jeśli chodzi o rekompensatę dla nauczycieli to były prowadzone rozmowy i to pytanie powinno być 

skierowane do pana starosty. Formuła rekompensaty nie może naruszać dyscypliny finansów 

publicznych.  

Radny Wojciech Rudziński wyjaśnił, że chodziło mu o porównanie wyników matur. Takie ogólne 

porównanie powinno być do wglądu radnych. 

Pan Jan Stocki - pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych odpowiedział, że chętnie 

wysłucha uwag co należy poprawić i zadeklarował komisji, że to sprawozdanie, które będzie 

przygotowane w tym roku będzie wyczerpywało te wątpliwości i pytania.  

Nie było więcej głosów.  
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12. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 6 

czerwca 2019 roku o godzinie 11:45 dokonał zamknięcia obrad Komisji.     

                                                                                          

                                                                        
                                                                                                           Przewodniczący Komisji   

                                                                                                      Edukacji, Kultury i Sportu 

                                                                                                     

                                 Karol Matusiak  
 

 
 

 

 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 

Marta Grzegórska………………………….. 


